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Svar på spørgsmål fra Søren Søndergaard (Ø) og Eva Kjer Hansen (V) stillet den 9. 

marts 2022.  

Spørgsmål nr. 211: 

”Vil ministeren redegøre for, hvordan ministeren har fulgt op på B 219 som et enigt 

Folketing står bag, herunder hvilke konkrete initiativer, der er sat i værk for at digitali-

sere ansøgninger til arrangementer?” 

Svar: 

I beretningen om B 219 har et flertal i Indenrigs- og Boligudvalget pålagt regeringen – 

på baggrund af erfaringerne fra kommunernes it-fællesskab KOMBIT og den kommu-

nale it-løsning ARENA – at afdække mulighederne for, hvad det vil kræve at gennem-

føre en digital løsning med én ansøgning til alle relevante myndigheder. 

Flertallet har endvidere opfordret regeringen til at indkalde foreningsarrangører og re-

levante myndigheder, herunder statslige styrelser, kommuner, politi og beredskab, til 

samarbejdsmøder for at undersøge, om erfaringerne med de kommunale ansøgnings-

systemer kan udvides til også at omfatte statslige styrelser og statslige myndigheder, 

eller om det er muligt med en anden digital løsning. 

Indenrigs- og Boligministeriet afleverede den 1. oktober 2021 sin afrapportering om un-

dersøgelserne til Indenrigs- og Boligudvalget. 

På et samråd i Indenrigs- og Boligudvalget den 23. november 2021 – hvor resultaterne 

fra afrapporteringen blev drøftet - var der et ønske om, at Indenrigs- og Boligministeri-

ets afrapportering skulle suppleres med en business case analyse, som bl.a. forholder 

sig til tidshorisont og økonomi ved forskellige typer af foreningsarrangementer.    

Jeg har derfor taget initiativ til, at denne business case analyse udarbejdes. 

Når business case analysen foreligger, forventer jeg, at den kan indgå i en politisk prio-

ritering i en på dette tidspunkt relevant sammenhæng  

 

Med venlig hilsen 

Kaare Dybvad Bek 
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